
 
 

BR.0002.1.2018 

Protokół nr XXXVIII/18 

z sesji Rady Miejskiej w Niemczy VII kadencji, 

która odbyła się 26 stycznia 2018 roku 

w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy w Niemczy 

 
 Godzina rozpoczęcia obrad 15.00 

Godzina zakończenia obrad 16.03 
  
 W sesji, na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 14 radnych - lista obecności 

Radnych stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Radni nieobecni: 

Łukasz Wolniak – nieobecność nieusprawiedliwiona 

Z Urzędu Miasta i Gminy w Niemczy: 

Grzegorz Kosowski  Burmistrz Miasta i Gminy Niemcza 

Kazimierz Figzał  Z-ca Burmistrza 

Marta Żłobicka - Wnuk Skarbnik Gminy  

Marzena Krzyśko Inspektor ds. Administracyjnych i Oświatowych 

Michał Kucharski Radca Prawny 

Sołtysi: 

1) Jarosław Dydo 

2) Paulina Dziedzic 

3) Jan Cieleban 

4) Jarosław Węgłowski 

Zaproszeni goście: 

1) Ryszard Drabik, zam. Gilów 59a, 58-230 Niemcza 

2) Stanisław Sienkiewicz Prezes LKS Gilów 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXXVII/17. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 



 
 

1) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niemcza w 2018 roku;  

2) zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Uzdrowiska Przerzeczyn – Zdrój; 

3) w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym przez 

Gminę Niemcza; 

4) w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2018 rok; 

5) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Niemczy; 

5. Przyjęcie sprawozdań z działalności:  

1) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Niemczy za 2017 rok; 

2) Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej  

w Niemczy za 2017 rok; 

3) Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Niemczy za 2017 rok. 

6. Informacja z pracy międzysesyjnej Burmistrza. 

7. Interpelacje i zapytania radnych.  

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Wolne wnioski i informacje sołtysów. 

10. Zamknięcie sesji. 

 
Ad 1. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy o godz. 15.00 powitała wszystkich 

przybyłych na XXXVIII sesje Rady Miejskiej w Niemczy. Przed przystąpieniem do porządku 

obrad wraz z Burmistrzem Miasta i Gminy Niemcza Grzegorzem Kosowskim, wręczyła Panu 

Ryszardowi Drabikowi mieszkańcowi Gilowa wyróżnienie oraz statuetkę za upiększanie wsi 

niezwykłą świąteczną iluminacją świetlną oraz Panu Stanisławowi Sienkiewiczowi Prezesowi 

Ludowego Klubu Sportowego Gilów wyróżnienie za pracę na rzecz społeczności lokalnej wsi 

Gilów. Przewodnicząca podziękowała wyróżnionym za zaangażowanie licząc na dalszą 

owocną współpracę. Następnie głos zabrał Prezes LKS Gilów. Pan Stanisław Sienkiewicz 

podziękował za wyróżnienie i przedstawił obecnym sesji najnowsze sukcesy i liczne 

osiągnięcia LKS Gilów wskazując jednocześnie na to, iż nie byłoby wymienionych przez 

niego osiągnięć bez pomocy osób życzliwych klubowi. Wręczając okolicznościowe 

podziękowania za pracę na rzecz klubu wyróżnił m. in. Pana Kazimierza Figzała Zastępcę 

Burmistrza, Panią Sylwię Spychała Kierownika Referatu Rozwoju Lokalnego i Promocji 

UMiG w Niemczy oraz Panią Izabelę Zamirską - Rajek Inspektora ds. Informacji pracownika 



 
 

Referatu Rozwoju Lokalnego i Promocji UMiG w Niemczy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała podziękowanie dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Niemcza Grzegorza Kosowskiego oraz Pani Marzeny Krzyśko Inspektora ds. 

Administracyjnych i Oświatowych za organizację i pokrycie kosztów dowozu uczestników 

imprezy pod nazwą „Nowy Rok w Kasztelanii Niemczańskiej”. Złożone dnia 26 stycznia 

2018 roku w Biurze Rady Miejskiej w Niemczy podziękowanie zostało podpisane przez Pana 

Andrzeja Kukułę Dyrektora Niemczańskiego Ośrodka Kultury w Niemczy i Panią Renatę 

Kukułę Instruktora Kultury (Zał. Nr 2 do protokołu). Burmistrz Grzegorz Kosowski 

podziękował za wyróżnienie wskazując, iż na podejmowaniu takich działań polega praca 

samorządu. 

Ad 2. Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła kworum i przeszła do 

porządku obrad. 

Ad 3. Protokół z sesji nr XXXVII/17 został przyjęty przez aklamację. 

Ad 4. Przewodnicząca przeszła do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niemcza w 2018 roku (Zał. Nr 3 do 

protokołu); 

Przewodnicząca Monika Szymańska – Śledź przypomniała, że założenia projektu uchwały, 

podczas posiedzenia połączonych komisji przedstawił Pan Jerzy Jasięga. Przewodnicząca 

Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich Pani Edyta Mielnik 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Brak głosów w dyskusji. Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad projektem. 

Rada Miejska w Niemczy w obecności 14 radnych – 14 głosami „ za” tj. jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/198/18 z dnia 26 stycznia 2018 roku w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Niemcza w 2018 roku (Zał. Nr 4 do protokołu); 

 
2) zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Uzdrowiska Przerzeczyn - Zdrój (Zał. Nr 5 do 

protokołu); 

Przewodnicząca Monika Szymańska – Śledź przypomniała, że założenia projektu uchwały, 

podczas posiedzenia połączonych komisji przedstawił Pan Tadeusz Szygudziński. 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich Pani Edyta 

Mielnik poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, przy czym 



 
 

dwie osoby wstrzymały się. Brak głosów w dyskusji. Radni nie wnieśli uwag do projektu 

uchwały. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem. 

Rada Miejska w Niemczy w obecności 14 radnych – 12 głosami „ za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr XXXVIII/199/18 zmieniającą uchwałę  

w sprawie Statutu Uzdrowiska Przerzeczyn - Zdrój (Zał. Nr 6 do protokołu);  

2) w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym przez 

Gminę Niemcza (Zał. Nr 7 do protokołu); 

Pani Marzena Krzyśko Inspektor ds. Administracyjnych i Oświatowych Urzędu Miasta  

i Gminy w Niemczy poinformowała Radnych o wysokości kwoty jaką pokrywają rodzice  

w przypadku kiedy ich dziecko przebywa w Przedszkolu Publicznym w Niemczy dodatkowo 

ponad 5 godzin wskazując, że wg stanu na styczeń bieżącego roku 68 dzieci korzysta  

z wychowania przedszkolnego trwającego powyżej 5 godzin w tym: 

 6 dzieci przebywa 9 godzin a koszt pobytu 1 dziecka wynosi 88 zł; 

 31 dzieci przebywa 8 godzin a koszt pobytu 1 dziecka wynosi 66 zł; 

 17 dzieci przebywa 7 godzin a koszt pobytu 1 dziecka wynosi 44 zł; 

 14 dzieci przebywa 6 godzin a koszt pobytu 1 dziecka wynosi 22 zł. 

Radna Edyta Mielnik zadała pytanie czy informacja dotyczy „opłaty złotówkowej”, Pani 

Inspektor odpowiedziała, że kwoty dotyczą tej właśnie opłaty oraz wyjaśniła, że do tej kwoty 

nie są zaliczane absencje dziecka w danym miesiącu. Radna Edyta Mielnik zapytała ile 

wynosi suma tych opłat? Pani Inspektor odpowiedziała, że miesięczna kwota za wszystkie 

dzieci przebywające ponad 5 godzin dziennie w przedszkolu, w styczniu tego roku wyniosła 

3.630,00 zł. Radna Edyta Mielnik wyjaśniła obecnym Radnym powód, dla którego prosiła  

o przygotowanie takiej informacji. Chciałaby złożyć propozycję i poddać temat pod dyskusję, 

by rozważyć możliwość zniesienia obowiązku wnoszenia przez rodziców „opłaty 

złotówkowej”. Radna Edyta Mielnik zapytała co na ten temat sądzi Pan Burmistrz, Pani 

Skarbnik. Zabierając głos w dyskusji Burmistrz Grzegorz Kosowski wskazał, że rocznie jest 

to wydatek rzędu 40.000 zł, i takie środki będziemy musieli zabezpieczyć w budżecie 

przedszkola. Pan Burmistrz powiedział, że o ile pozwala na to prawo można się nad taką 

propozycją zastanowić, zwrócił również uwagę Wysokiej Rady na to, że środki finansowe,  

o których mowa są konsumowane przez przedszkole, nie są dochodem gminy. Radna Edyta 

Mielnik zapytała pozostałych Radnych jakie jest ich zdanie na ten temat. Radny Stanisław 

Pelc zabrał głos w dyskusji mówiąc, że jest teraz Program 500+ i nie ma co obciążać gminy 

dodatkowymi wydatkami. Radna Lilla Górnik wyraziła poparcie dla wniosku swojego 



 
 

przedmówcy i wskazała, że wystarczającym jest zapewnienie przez gminę kosztów 

związanych z obowiązkiem realizacji 5-cio godzinnej podstawy, a kwota dodatkowa nie jest 

miesięcznie dużym obciążeniem dla rodziców. Dodała, że roczne dochody przedszkola  

z tytułu tej opłaty z pewnością zostaną właściwie wykorzystane. Burmistrz Grzegorz 

Kosowski zabierając głos w dyskusji, poinformował Radnych, że 10 dzieci najbiedniejszych 

w przedszkolu jest dożywianych. Radny Tomasz Otworowski zwrócił uwagę na to, iż kwotę 

będzie trzeba uzupełnić w budżecie, a tego rodzaju wydatek jest uzasadniony i nie stanowi 

większego problemu dla rodziców pracujących. Radna Edyta Mielnik stwierdzając, iż skoro 

nie jest to poważnym problemem, podziękowała za dyskusję. Radny Tomasz Nowak wyraził 

swoją opinię, w kwestii wykorzystania wskazywanej podczas dyskusji kwoty 40.000,00 zł na 

konkretne prace remontowe w przedszkolu. Burmistrz Grzegorz Kosowski wyjaśnił,  

że pieniądze przeznaczane są na potrzeby przedszkola. Poinformował również  

o wydatkowaniu w ubiegłym miesiącu 17.000,00 zł na wymianę kotła grzewczego  

w przedszkolu. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych Komisji Rady 

Miejskiej, gdzie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 12 radnych, 1 

radny wstrzymał się od głosu. Po zamknięciu dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie 

projektu uchwały. 

Rada Miejska w Niemczy w obecności 14 radnych – 13 głosami „ za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę nr XXXVIII/200/18 w sprawie opłat za 

świadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę Niemcza (Zał. Nr 8 

do protokołu). 

3) dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2018 rok (Zał. Nr 9 do 

protokołu); 

Przewodnicząca Monika Szymańska – Śledź przypomniała, że założenia projektu uchwały, 

podczas posiedzenia połączonych komisji przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Marta Żłobicka 

- Wnuk. Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich Pani 

Edyta Mielnik poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. Brak 

głosów w dyskusji. Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad projektem.  

Rada Miejska w Niemczy w obecności 14 radnych – 14 głosami „ za” tj. 

jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXVIII/201/18 w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2018 rok (Zał. Nr 10 do protokołu). 



 
 

5) rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Niemczy. (Zał. Nr 11 do protokołu); 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że projekt uchwały referował podczas 

posiedzenia połączonych komisji Radny Miłosz Wrzesiński Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. Przewodnicząca zwróciła się do Radnych obecnych na posiedzeniu czy mają 

jakieś pytania do projektu uchwały. Radny Tomasz Nowak poinformował, że nie zna treści tej 

skargi i jest trudno rozmawiać na temat tej skargi, poprosił o udostępnienie treści skargi, bądź 

odczytanie jej Radnym Rady Miejskiej. Przewodnicząca Monika Szymańska – Śledź zwróciła 

się do mecenasa Michała Kucharskiego Radcy Prawnego Urzędu, czy można udostępnić treść 

skargi i ją odczytać. Mecenas Michał Kucharski odpowiedział, że – Tak, jednak treść była już 

rozpatrywana podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej i pełna dokumentacja sprawy jest 

dostępna w Biurze Rady Miejskiej. Radny Tomasz Nowak wyraził zdanie, że sprawa została 

przyjęta do porządku obrad a w materiałach nie otrzymał treści skargi, wobec czego nie ma 

podstaw do dyskutowania i zatwierdzania decyzji Komisji Rewizyjnej. Radny Tomasz Nowak 

powiedział, że sprawa ma dwojaki charakter zarówno z KPA jak i z KK. Mecenas 

odpowiedział, że nie zauważa w tej sprawie związku z KK. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Monika Szymańska – Śledź przerwała dialog obu Panów i wyjaśniła, że omawiany jest 

projekt uchwały w sprawie działalności Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. Wobec 

czego Panowie odstąpili od kontynuacji tematu. Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o opinię połączonych komisji. Przewodnicząca Edyta Mielnik poinformowała obecnych,  

że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych Komisji Rady Miejskiej przy 3 

głosach „wstrzymujących się”. 

Radni nie mieli więcej pytań. Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem. 

Rada Miejska w Niemczy w obecności 14 radnych – 11 głosami „ za”, przy 3 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę nr XXXVIII/201/18 w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Niemczy. (Zał. nr 12 do 

protokołu). 

Ad 5. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdań z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Niemczy za 2017 rok:  

1) Rada Miejska w Niemczy jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Niemczy za 2017 rok (Zał. Nr 13 do protokołu); 

2) Rada Miejska w Niemczy jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Niemczy  

za 2017 rok (Zał. Nr 14 do protokołu); 



 
 

3) Rada Miejska w Niemczy jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 

w Niemczy za 2017 rok (Zał. Nr 15 do protokołu). 

Ad 6. Informacja z pracy międzysesyjnej Burmistrza stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Radna Justyna Kaczorowska zapytała, czy odbyło się już spotkanie z Panią syndyk 

prowadzącą sprawy Uzdrowiska w Przerzeczynie Zdroju. Burmistrz Grzegorz Kosowski 

odpowiedział, że takie spotkanie nie miało jeszcze miejsca. Radny Jan Prokop zapytał o drogę 

rowerową, poprosił o kilka dodatkowych informacji. Burmistrz Grzegorz Kosowski 

powiedział, że otrzymał informację o uznaniu odwołania Powiatu i otrzymaniu 

dofinansowania na budowę drogi pieszo-rowerowej Niemcza – Wojsławice, w związku  

z czym w 2018 roku zostało zaplanowane wykonanie prac projektowych, natomiast 

wykonanie drogi jest zaplanowane na 2019 rok. Radny Miłosz Wrzesiński zapytał o inne 

plany inwestycyjne na rok 2018. Burmistrz Grzegorz Kosowski opowiedział o ustaleniach  

z Prezesem OHZ z Przerzeczyna – Zdroju w sprawie drogi do Stasina, prace zaplanowane są 

w budżecie na rok 2019. Radny Tomasz Nowak zapytał jaki był temat spotkania burmistrza  

z dyrektorem Biura Poselskiego Posła Michała Dworczyka. Burmistrz Grzegorz Kosowski 

odpowiedział, że chciałby prosić Ministra Michała Dworczyka o wsparcie kolejnych 

podejmowanych przez gminę w tym roku uroczystości milenijnych. Radna Edyta Mielnik 

zapytała o plany w zakresie współpracy ze stowarzyszeniem Polskie Gniazdo. Burmistrz 

opowiedział o wspólnych przedsięwzięciach, które gmina zamierza zrealizować w 2018 roku 

m. in. uroczysta msza transmitowana przez TV POLONIA, która odbędzie się 5 sierpnia 2018 

roku oraz uroczyste zakończenie Festiwalu POLONIA CANTANS 2018, które planowane jest 

na wielkiej scenie w centrum rynku. W tym celu gmina wraz ze stowarzyszeniem poszukuje 

sponsorów, by nie obciążać budżetu dodatkowymi wydatkami finansowymi. Radni nie mieli 

więcej pytań. 

Ad 7. Przewodnicząca poinformowała Wysoką Radę, że do Biura Rady Miejskiej  

w Niemczy nie wpłynęły interpelacje i zapytania.  

Ad 8. Przewodnicząca Monika Szymańska – Śledź otworzyła kolejny punkt obrad - Wolne 

wnioski i informacje, oddała głos mecenasowi Michałowi Kucharskiemu, który wyjaśnił 

Wysokiej Radzie sposób załatwienia skargi jaka wpłynęła do Komisji Rewizyjnej na 

działalność Dyrektora Niemczańskiego Ośrodka Kultury. Mecenas wskazał m. in., że osoba, 

która złożyła pismo, podczas rozmowy z członkami Komisji Rewizyjnej zdecydowała się na 

zmianę jego kwalifikacji ze skargi na wniosek, ponieważ tak właśnie rozumiała treść pisma  



 
 

w momencie jego tworzenia, miała do tego prawo. Komisja Rewizyjna przyjęła oświadczenie 

strony, w tym momencie nie było dalszych podstaw, by traktować sprawę jako skargę. Radna 

Justyna Kaczorowska zapytała, czy strona mogła złożyć taki wniosek do komisji ustnie. 

Mecenas Michał Kucharski odpowiedział, że Tak jak najbardziej, strona może odstąpić od 

skargi wnosząc swoje oświadczenie do protokołu, nie może tego zrobić organ do którego 

pismo zostało złożone ale zainteresowana w sprawie może. Radni nie mieli pytań. 

Radna Edyta Mielnik poprosiła mecenasa o wyjaśnienie kwestii przyjmowania skarg przez 

Przewodniczącego komisji. Mecenas Michał Kucharski wyjaśnił, że każdy ma prawo złożyć 

skargę czy wniosek do przedstawiciela samorządu, czy jest to pracownik urzędu miasta czy 

radny. Ten do kogo pismo zostało złożone kieruje go do organu właściwego do załatwienia 

sprawy, jest to postępowanie właściwe. Radny Tomasz Nowak powiedział, że rozumie KPA 

ale są jeszcze inne kodeksy i gdyby rozpatrywać to zjawisko, tą sprawę czy to zagadnienie,  

w kategorii zależność pracownik – pracodawca, w kategorii sądu pracy to mecenas 

zasugerował, że w myśl kodeku administracyjnego pracownik może skierować z pominięciem 

drogi służbowej pierwszego i drugiego szczebla sprawę np. na ręce Radnego Tomasza 

Nowaka. Radny Tomasz Nowak wskazał również, że jego zdaniem skarga czy wniosek 

powinien wpłynąć do Burmistrza i Pan Burmistrz może skorzystać z kodeksu, który mu 

przysługuje i skierować do Rady Miejskiej. Mecenas odpowiedział m. in., że wpłynęła skarga 

na działanie kierownika ośrodka kultury została przekazana przez Burmistrza do Komisji 

Rewizyjnej a następnie rozpoznana. Po czy dodał, że na dzisiejszym posiedzeniu nie 

wprowadzono pod obrady uchwały w tym właśnie zakresie. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

zwróciła uwagę Radnych na to, że Pani złożyła wniosek zatem skargi nie ma. Radny Tomasz 

Nowak wyraził swoje wątpliwości zadając pytanie - dlaczego oczekuje się od niego podjęcia 

jakiejkolwiek decyzji w tej sprawie? Przewodnicząca Monika – Szymańska Śledź 

powiedziała, że nie obowiązku podejmowania jakiejkolwiek decyzji w tej sprawie, sprawa 

została podana do informacji Radnych, bo o to prosiła zainteresowana. Na kilka pytań  

w zakresie, Mecenas Michał Kucharski wyjaśnił Wysokiej Radzie, zasady korzystania  

z instrumentu jakim jest oskarżenie prywatno – skargowe z którego może skorzystać 

pracownik kiedy jego dobre imię zostało naruszone i dodał, że organy gminy nie są właściwe 

do załatwiania spraw w tym trybie. Następnie zabrał głos Pan Miłosz Wrzesiński 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który ponownie przedstawił wniosek zainteresowanej  

w sprawie w zakresie przeprowadzenia najbliższego posiedzenia połączonych komisji Rady 

Miejskiej w Niemczańskim Ośrodku Kultury. Radny Stanisław Pelc zapytał czy Radni  

w przypadku złożenia skargi czy wniosku mają prawo zapoznania się z treścią pisma, 



 
 

mecenas Michał Kucharski przedstawił kolejne etapy postępowania wyjaśniającego w tego 

rodzaju sprawach. Ponadto zwrócił szczególną uwagę Wysokiej Rady na zagadnienia 

regulowane przepisami ustawy o ochronie danych osobowych. Następnie zabrał głos 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Miłosz Wrzesiński, powiedział o możliwości zapoznania 

się z dokumentami będącymi w dyspozycji Komisji Rewizyjnej, w Biurze Rady Miejskiej  

w Niemczy. Radna Lilla Górnik na wniosek sołtysa Jarosława Węgłowskiego poprosiła  

o zaplanowanie w marcu bieżącego roku wizyty w Kietlinie na obszarze Oczyszczalni 

Ścieków, gdzie pojawiły się pewne niepokojące problemy. Prezydium Rady Miejskiej  

w Niemczy podejmie ten temat na najbliższym posiedzeniu. Przewodnicząca poinformowała 

o złożeniu przez Burmistrza sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych, dla których 

Gmina Niemcza jest organem prowadzącym, które dostępne jest w Biurze Rady Miejskiej do 

wglądu (Zał. Nr 17 do protokołu). 

Ad 9. Przewodnicząca Monika Szymańska – Śledź otworzyła kolejny punkt obrad - Wolne 

wnioski i informacje sołtysów, oddała głos Panu Janowi Cielebanowi. 

Sołtys przedstawił sprawę lampy solarnej w Ligocie Małej, która od 3 miesięcy nie 

funkcjonuje prawidłowo. Burmistrz Grzegorz Kosowski odpowiedział, że sprawa została 

zgłoszona do serwisu. Następnie Pan Jan Cieleban zgłosił fakt zdewastowania wiaty 

przystankowej, która została pomalowana farbą w sprayu, zwrócił również uwagę na nadal 

nienaprawione barierki na Starym Placu. Pan Sołtys zapytał co z drogą powiatową do Ligoty 

Małej. Burmistrz Grzegorz Kosowski odpowiedział, że niestety nie jest mu nic wiadomo na 

temat planowanych prac remontowych na tej drodze. Następnie Pan Jan Cieleban omówił 

szereg inicjatyw podejmowanych przez lokalną społeczność na rzecz wsi Ligota Mała  

i serdecznie podziękował wszystkim zaangażowanym. Wyraził wdzięczność pracownikom 

gminy za współpracę podejmowaną w ramach uporządkowania terenu parku, jednocześnie 

pogratulował Pani Paulinie Dziedzic Sołtys Gilowa za podejmowanie inicjatyw na terenie 

swojej wsi. 

Ad 10. Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy 

Monika Szymańska – Śledź o godz. 16.03 zamknęła sesję. 

Nagranie z sesji znajduje się pod adresem:  
https://youtu.be/h5q6tANlwGA  

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
w Niemczy 

(-) Monika Szymańska - Śledź 
 
Protokołowała  Agnieszka Borowska Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej   


